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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Няма да подкрепим категорично предложения проект за държавен бюджет. Това каза в студиото на "Твоят ден" по
NOVA NEWS Добрин Иванов от Асоциацията на индустриалния капитал в България. Според него бюджетът няма
да постигне заветната цел за влизане в Еврозоната. "Бюджетът е неизпълним, залага 3% дефицит, който в края на
годината ще бъде много по-висок. Ако не е по-висок, ще бъде задържан в рамките н... 

Цветан Симеонов, председател на БТПП и ротационен председател на АОБР за 2023 г. заяви, че подкрепя
настоящия тристълбов модел на пенсионното осигуряване у нас, като даде и своите препоръки за оптимизирането
му. Според него забелязваните недостатъци в модела трябва да бъдат отстранявани периодично. Това обаче
трябва да става плавно и в органичен размер, а не рязко и с голям обхват. По негови думи,... 

Враца е домакин на топ събитието на годината Топ събитието на годината ще се проведе тази събота във Враца.
Елитният хотел "Хемус" ще е домакин на специална вечер за дами. Тематичното събитие е с тема "Код колаген и
успехът в иновациите". Места ще има и за господата. Инициаторките са Деница Войнова и Станислава Павлова.
Двете знаят как да спрат гравитацията. Те ще демонстрират на живо иновации в к... 

кадри Нова нюз, МФ редактор Веселин Златков Различните организации на работодатели имат различни
намерения относно подкрепата си за бюджета за следващата година. Това стана ясно от гостуване на техни
представители в студиото на Нова нюз. Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан
Симеонов заяви, че най-вероятно организацията ще подкрепи проекта за бюджет, въпреки че има доста ... 

Заглавие: БТПП условно подкрепя бюджета, АИКБ - не
Дата: 21.11.2023 10:29
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Председателят на БТПП Цветан Симеонов участва в дискусия във връзка с бъдещето на пенсионно-
осигурителната система
Дата: 20.11.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Враца е домакин на топ събитието на годината
Дата: 21.11.2023 09:31
Медия: Враца днес

Заглавие: Работодателите спорят помежду си да подкрепят ли бюджета на Асен Василев
Дата: 21.11.2023 10:24
Медия: Petel.bg

Заглавие: Българският бизнес таи оптимизъм за 2024 г., притеснява се за кадрите
Дата: 20.11.2023 18:01

https://nova.bg/news/view/2023/11/21/434035/%D0%B1%D1%82%D0%BF%D0%BF-%D1%83%D1%81%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D1%8F-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%B0%D0%B8%D0%BA%D0%B1-%D0%BD%D0%B5/
https://www.chambersz.com/predsedatelyat-na-btpp-cvetan-simeonov-uchastva-v-diskusiya-vav-vrazka-s-badescheto-na-pensionno-osiguritelnata-sistema-49342
https://www.vratzadnes.com/page.php?n=19532956&SiteID=922
https://petel.bg/Rabotodatelite-sporyat-pomezhdu-si-da-podkrepyat-li-byudzheta-na-Asen-Vasilev-__502491
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%82%D0%B0%D0%B8-%D0%BE%D0%BF%D1%82%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D0%B7%D1%8A%D0%BC-%D0%B7%D0%B0-2024-%D0%B3-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%81%D0%BD%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5_l.a_at.1_i.478223.html


Над 54% от бизнеса има крехък оптимизъм за по-добра 2024 година в сравнение с текущата. Европейско
проучване, осъществявано за 31-ви път, представя по-благоприятни очаквания у нас по отношение на основните
икономически индикатори. В икономическото проучване за бизнес климата са участвали 43 000 фирми от 27
държави в Европа, включително и 795 компании от България. Партньор на "Eurochambres" е Бъ... 

Над 54% от бизнеса има крехък оптимизъм за по-добра 2024 година в сравнение с текущата. Европейско
проучване, осъществявано за 31-ви път, представя по-благоприятни очаквания у нас по отношение на основните
икономически индикатори, предаде БНР.В икономическото проучване за бизнес климата са участвали 43 000
фирми от 27 държави в Европа, включително и 795 компании от България.Партньор на "Eurochambr... 

Цветан Симеонов, председател на БТПП и ротационен председател на АОБР за 2023 г. заяви, че подкрепя
настоящия тристълбов модел на пенсионното осигуряване у нас, като даде и своите препоръки за оптимизирането
му. Според него забелязваните недостатъци в модела трябва да бъдат отстранявани периодично. Това обаче
трябва да става плавно и в органичен размер, а не рязко и с голям обхват. По негови дум... 

Нирадж Кумар, председател на Сдружението за развитие на бизнес и културни отношения между Индия и
България разговаря с председателя на БТПП, Цветан Симеонов. Срещата бе в продължение на проведен по –
рано видеоразговор с Палатата на МСП в Индия. Договорено бе компании членове на индийската организация да
посетят подходящи за тях изложения в сферата на земеделието и отбраната през следващата годин... 

Д-р Васил Тодоров участва, като част от жури на финално представяне на предприемаческите проекти на
участниците в обучението по "Технологичен трансфер и комерсиализация на технологии" на Химикотехнологичия и
металургичен университет (ХТМУ) по проект "BiOrgaMCT" (Биоактивни органични и неорганични авангардни
материали и чисти технологии) по Национален план за възстановяване и устойчивост, в изпълне... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Големите компании искат да запазят талантливите си работници на фона на затегнат пазар на трудаГолемите
работодатели в Япония са готови да увеличат заплатите още веднъж през 2024 г. след голямото повишение тази
година, като се очаква това да стимулира разходите на домакинствата и да осигури на централната банка
условията, от които се нуждае най-накрая да отмени огромните си парични стимули, пише Р... 

Медия: Инсмаркет

Заглавие: Бизнеса има крехък оптимизъм за по-добра 2024 година
Дата: 20.11.2023 16:50
Медия: BGlobal

Заглавие: Председателят на БТПП Цветан Симеонов участва в дискусия във връзка с бъдещето на пенсионно-
осигурителната система
Дата: 20.11.2023 11:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща с ръководството на Сдружението за развитие на бизнес и културни отношения между Индия и
България
Дата: 20.11.2023 14:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Главният секретар на БТПП д-р Васил Тодоров участва в оценяването на предприемачески проекти
на ХТМУ
Дата: 20.11.2023 10:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Ръстът на японските заплати може да сложи край на ултраниските лихви
Дата: 20.11.2023 21:06
Медия: Инвестор.БГ

https://bglobal.bg/109623-%D0%91%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D0%B5%D1%85%D1%8A%D0%BA-%D0%BE%D0%BF%D1%82%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D0%B7%D1%8A%D0%BC-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0-2024-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0
https://www.bcci.bg/news/19884
https://www.bcci.bg/news/19886
https://www.bcci.bg/news/19885
https://www.investor.bg/a/517-pazar-na-truda/384784-rastat-na-yaponskite-zaplati-mozhe-da-slozhi-kray-na-ultraniskite-lihvi


Да се осъвремени данъкът върху недвижимите имоти предлага местната администрация с приемане на Наредба
за изменение и допълнение на Наредба №20 за определяне размера на местните данъци на територията на
Община Русе. В мотивите се посочва, че това се прави "предвид невъзможността да се осигури приходната част на
бюджета на община Русе за 2024г. от продажба на имущество, приватизация, наеми и др. и ... 

Руски граждани разпродават имоти в България заради ограниченията да ги ползват след войната в Украйна и
наложените от ЕС санкции. За първите девет месеца на годината те са продали недвижими имоти у нас за 12.7
млн. евро, показват данните на БНБ. Миналата година продажбите бяха двойно по-големи като надхвърлиха 22
млн. евро.Руските граждани започнаха да се разделят с бългаските си имоти далеч преди... 

[email protected]Нов закон за БНБ забранява всякакви опити за въздействие върху централните ни банкери от
правителство, институции, служби Членове на политически партии, депутати и общински съветници и свързани
лица не могат да бъдат служители на централната банка Ролята на управителя - с нови отговорности Контролът
над банките ни става двоен- от ЕЦБ и БНБ От датата на членството ни официална вал... 

Първото официално представяне на България като дестинация за здравен туризъм (с фокус Медикъл/СПА и
уелнес) пред професионална австрийска публика ще се състои във Виена днес, съобщиха от Българския съюз по
балнеология и СПА туризъм. Събитието се провежда с подкрепата на Министерството на туризма на България и
със съдействието на посолството на България в Австрия. На форума се очаква да присъстват ... 

Гигантът за електронна търговия Амазон предлага безплатно обучение за работа с изкуствен интелектОт
компанията обявиха най-новата си инициатива, наречена "Готов за изкуствен интелект" ("AI Ready"). Целта на
програмата е до 2025 година около 2 милиона души да преминат безплатно обучение за работа с изкуствен
интелект.От Амазон ще предложат 8 безплатни курса, от които 5 ще бъдат за софтуерни инженер... 

Националният съвет за тристранно сътрудничество ще обсъди бюджета за следващата година, предложен от
Министерски съвет. Синдикати и работодатели вече изразиха забележки по така направените разчети. От КНСБ и
КТ "Подкрепа" заявиха, че искат повече средства за увеличаване на заплатите. Според тях трябва да се предвидят
още 700 млн. лв., за да се увеличат доходите в сфери като здравеопазване, земеде... 

Заглавие: Администрацията предлага увеличение на данъка върху недвижимите имоти и придобиване на
имущество
Дата: 21.11.2023 10:30
Медия: Arena media

Заглавие: Руснаци ударно разпродават имоти у нас
Дата: 21.11.2023 09:53
Медия: BulNews.bg

Заглавие: Решено: Излизаме от валутния борд от датата на членството ни в еврозоната
Дата: 21.11.2023 10:44
Медия: 24 Часа

Заглавие: България представя за първи път възможностите си за целогодишен здравен туризъм пред Австрия
Дата: 21.11.2023 06:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Амазон иска да обучи 2 млн. души на работа с изкуствен интелект
Дата: 21.11.2023 10:15
Медия: 19 минути

Заглавие: НСТС обсъжда бюджета
Дата: 21.11.2023 08:25
Медия: Радио Шумен

Заглавие: Събитието "Отговорно бизнес поведение", организирано от ИАНМСП, се проведе при засилен интерес

http://www.arenamedia.net/news.php?newsandpromotion_id=53900
https://www.bulnews.bg/article/454719
https://www.24chasa.bg/biznes/article/16305964
https://www.bta.bg/bg/news/economy/572587-balgariya-predstavya-za-parvi-pat-vazmozhnostite-si-za-tselogodishen-zdraven-tur
https://19min.bg/news/novini_8/amazon-iska-da-obuchi-2-mln-dushi-na-rabota-s-izkustven-intelekt-188699.html
https://bnr.bg/shumen/post/101910773/nsts-obsajda-budjeta
https://www.dnes.bg/business/2023/11/21/sybitieto-otgovorno-biznes-povedenie-organizirano-ot-ianmsp-se-provede-pri-zasilen-interes.589900


То се състоя на 20.11.2023 год. в зала "Роял" на хотел "София Балкан Палас" (бивш хотел "Шератон"). Организатор
бе Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средните предприятия (ИАНМСП), в качеството си на
Национална контактна точка за България на Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР).
Мероприятието бе открито от Министъра на иновациите и растежа – г-жа Милена С... 

Българската компания за дялово и рисково финансиране Impetus Capital ще инвестира по 300 хил. евро срещу
10% от капитала в три компании, като те ще бъдат излъчени след състезание и решение на жури, съобщи за
Forbes България управляващият съдружник в компанията Виктор Манев. Надпреварата е наречена Kármán Line
(Линията на Карман, която е условната граница между земната атмосфера и космическото прос... 

Министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и румънският му колега - министърът на
иĸoнoмиĸaтa, пpeдпpиeмaчecтвoтo и тypизмa Щефaн-Paдy Oпpя ще открият българо-румънска конференция на
тема: "Обединена Европа – един път към икономическа сигурност и устойчива интеграция".Основната тема ще
бъдат загубите за региона и за инвеститорите от отлагането на приемането на двете държави в шенгенск... 

"Китай се е превърнал в една от най-добрите дестинации за инвестиции. Следващият "Китай" пак е Китай", заяви
китайският председател Си Дзинпин по време на бизнес срещата в рамките на провелата се в Сан Франциско
среща на върха на АТИС. Неговото изказване предизвика вниманието на много хора в промишлено-търговските
кръгове, предава Радио Китай. Защо Китай е "задължителна опция" за инвестициите на ... 

Great Wall Motor (GWM) обяви, че компанията е на крачка от нова рекордна бизнес година. Само през октомври,
китайският гигант записва 131 308 продажби, което представлява увеличение от над 31% в сравнение със същия
месец на 2022-а. Реализацията на Great Wall Motor през първите десет месеца на 2023 година пък са достигнали
ниво от 995 353 единици или с 10.29% повече в сравнение със същия период на ... 

Министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и румънският му колега - министърът на
иĸoнoмиĸaтa, пpeдпpиeмaчecтвoтo и тypизмa Щефaн-Paдy Oпpя ще открият българо-румънска конференция на
тема: "Обединена Европа – един път към икономическа сигурност и устойчива интеграция". Основната тема ще
бъдат загубите за региона и за инвеститорите от отлагането на приемането на двете държави в шенген... 

Дата: 21.11.2023 11:05
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Impetus Capital ще финансира три компании с по 300 хил. евро след състезание
Дата: 21.11.2023 11:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Министър Богданов ще открие българо-румънска конференция с представители на бизнеса от двете
страни в Русе
Дата: 21.11.2023 11:03
Медия: Фокус

Заглавие: Защо Китай е "задължителна дестинация" за чуждестранните инвеститори?
Дата: 21.11.2023 11:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Great Wall Motor е на крачка от нова рекордна година
Дата: 21.11.2023 11:00
Медия: Аутопрес

Заглавие: Министър Богданов ще открие българо-румънска конференция с представители на бизнеса от двете
страни в Русе
Дата: 21.11.2023 10:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Бизнесът не подкрепя бюджета на Асен Василев
Дата: 21.11.2023 11:31

https://forbesbulgaria.com/2023/11/21/impetus-capital-%D1%89%D0%B5-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D1%81-%D0%BF%D0%BE-300-%D1%85%D0%B8%D0%BB/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Ministur-Bogdanov-shte-otkrie-bulgaro-rumunska-konferenciya-s-predstaviteli-na-biznesa-ot-dvete-strani-v-Ruse-1904475
https://www.dotbg.bg/article/16306368
https://www.auto-press.net/a%3AGreat-Wall-Motor-%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%87%D0%BA%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%B4%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/572952-ministar-bogdanov-shte-otkrie-balgaro-rumanska-konferentsiya-s-predstaviteli-na-
https://budnavarna.com/129047-biznesat-ne-podkrepya-byudzheta-na-asen-vasilev/


Съюзът за стоппанска инициатива /ССИ/ и Асоциацията на индустриалния капитал в България (АИКБ) обявиха, че
не подкрепят предлагания от Асен Василев бюджет. Управителният съвет на АИКБ няма да подкрепи бюджет
2024, посочи председателят на АИКБ Васил Велев пред журналисти по време на кръгла маса, посветена на
иновациите при съхранението на енергия. "За един мандат дългът ще се увеличи почти два пъти... 

След 2007 г. се наложиха по 2-3 водещи фирми във всеки бранш. Днес патриарсите се готвят за почетна пенсия, а
следващото поколение поема щафетата, казва финансистът Още акценти: При малкия бизнес картината е
смесена - понякога печели, понякога губи, но като цяло това е много борбена и инициативна прослойка, изцяло
свързана с България Българинът е разумно-консервативен. Депозитната база на банките... 

"Задава се една енергийна революция, която бе ускорена от войната в Украйна и тази в Близкия Изток. Наложи се
рязка нужда от увеличение на производство на възобновяеми източници. Ние по този въпрос сме назад",
коментира председателят на КЕБР Иван Иванов. Иванов коментира, че на преден план излизат проблемите
свързани с електроразпределителните мрежи. "След приемането на промените в закона за енерг... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

В съвременната обстановка на пазара на труда значението и длъжностните характеристики на специалистите по
човешки ресурси нарастват непрекъснато. Екипът по човешки ресурси е от изключително значение за всяка
процъфтява компания. Специалистите по подбор на кадри имат определящи функции, от които зависи
мотивацията и позитивното изживяване на служителите във всяка компания. Какви качества и умения п... 

В непрекъснато развиващия се пазар на труда, търсенето на перфектната работа може да бъде едновременно
вълнуващо и предизвикателно. Постигането на професионална реализация изисква стратегически подход, ясна
кариерна ориентация и страхотно първо впечатление както със сивито, така и по време на интервюто.Значението
да си кариерно ориентиранДа си кариерно ориентиран е повече от това да имаш правилен ... 

Много интересна статия в Евронюз посочва къде са най-високите и най-ниските заплати в Европа. Интересно е, че
на дъното са сложени Унгария, Гърция и Словакия, което е разбираемо, но все пак дори в тези по-слаби
финансово страни заплатите са по-високи от тези в България и Румъния. Това веднага провокира дискусия в
социалната мрежа. "Леле, явно България и Румъния не са в Европа и ЕС" "Класика...... 

Медия: Budnavarna.com

Заглавие: Момчил Андреев: Страна на големите контрасти сме - огромен финансов ресурс е концентриран в
тесен кръг хора и фирми
Дата: 21.11.2023 12:04
Медия: MenTrend

Заглавие: КЕВР: Европейските фондове служат за развитие на електроразпределителните мрежи
Дата: 21.11.2023 11:57
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Изграждане на ефективен HR екип: умения и качества на успешни HR специалисти
Дата: 20.11.2023 14:21
Медия: Projectmedia

Заглавие: Как да намерим идеалната работа в България? Съвети и идеи
Дата: 20.11.2023 11:08
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Евронюз изхвърли България от Европа 
Дата: 21.11.2023 10:11
Медия: Струма

Заглавие: ДФСГ "Интелект" отбеляза Седмицата на предприемачеството

https://www.mentrend.bg/Article/16304067
https://financialtribune.bg/bg/energetika/kevr-evropeyskite-fondove-sluzhat-za-razvitie-na-elektrorazpredelitelnite-mrezhi/
http://projectmedia.bg/2023/11/20/%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D1%84%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%B5%D0%BD-hr-%D0%B5%D0%BA%D0%B8%D0%BF-%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F/
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Kak-da-namerim-idealnata-rabota-v-Bulgariya-Suveti-i-idei-1903098
https://www.struma.com/bulgariya/evronyuz-izhvurli-bulgariya-ot-evropa%C2%A0_213213/
https://plevenutre.bg/2023/11/21/623421-dfsg_intelekt_otbelyaza_sedmitsata_na_predpriemachestvoto


Тази година възпитаниците на гимназията се включиха в онлайн маратон от разговори с 10 български
предприемачи За поредна година ДФСГ "Интелект" отбеляза Седмицата на предприемачеството, която е
международна кампания, имаща за цел да подпомогне младите хора да развиват предприемаческо си мислене,
да генерират бизнес идеи и проявят креативност. В рамките й се организират редица събития, които ги мот... 

В рамките на Световната седмица на предприемачеството- 13-19 ноември - ПГИТ " Алеко Константинов"-
Велинград бе домакин и организатор на едно от най-харесваните събития на Джуниър Ачийвмънт, така наречения
иновационен лагер. В рамките на тази седмица милиони млади хора по света вземат участие в различни дейности,
насърчаващи предприемаческо мислене и поведение, генерирайки нови идеи в търсене на ... 

Допълнителни анализи, изготвени за България и подкрепа за реформиране на оценяването в образователната ни
система. Това бе договорено по време на среща на министъра на образованието и науката проф. Галин Цоков с
Андреас Шлайхер, директор на дирекция "Образование и умения" и ръководител на Програмата за международно
оценяване на учениците (PISA) на ОИСР. Разговорът е по инициатива на Галин Цоков по... 

Националният съвет за тристранно сътрудничество ще обсъди бюджета за следващата година, предложен от
Министерски съвет. ГЕРБ няма да подкрепи вота на недоверие, но остава срещу проектобюджета Синдикати и
работодатели вече изразиха забележки по така направените разчети. От КНСБ и КТ "Подкрепа" заявиха, че искат
повече средства за увеличаване на заплатите. Според тях трябва да се предвидят още 700... 

Пиксабей България е в топ 3 в ЕС по нетни заплати в този сектор и въпреки това хора трудно се намират.
Транспортният бранш у нас изпитва остър недостиг на професионални шофьори. Затруднението в сектора,
свързано с липсата на достатъчно водачи, е от години. Проблемът не е само в България, а в цяла Европа. По
последни данни в ЕС не достигат близо 500 000 шофьори не достигат в целия Европейски съюз,... 

Бизнесът предлага държавата да спре да плаща 100% от осигуровките на чиновниците. Това е посочено в
становище на Българската стопанска камара (БСК) по повод проектобюджетите за следващата година.
Работодателската организация като цяло не одобрява рамката на Бюджет 2024 и твърди, че е "проинфлационен",
предава economic.bg. Предложението си за осигуровките на чиновниците бизнесът прави, за да е равн... 

Дата: 21.11.2023 10:02
Медия: Плевен Утре

Заглавие: Всеки може да бъде предприемач
Дата: 21.11.2023 09:41
Медия: Велинградски Темпо Новини

Заглавие: МОН и PISA стартират стратегическо сътрудничество за повишаване на резултатите на българските
ученици
Дата: 21.11.2023 10:47
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Заседание на НСТС: Социалните партньори обсъждат проектобюджета
Дата: 21.11.2023 06:41
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Дават 7 хиляди лева заплата в България за тази работа, но няма хора
Дата: 21.11.2023 10:51
Медия: Petel.bg

Заглавие: Държавната службичка вече няма да е толкова сладка, ето защо
Дата: 21.11.2023 12:05
Медия: Политиката

Заглавие: 124 000 младежи у нас нито работят, нито учат, не е ясно защо
Дата: 21.11.2023 12:01
Медия: Burgas news

https://tempo.velingrad.com/article/19584
https://www.abcnews.bg/bg/news/17005564306606/mon-i-pisa-startirat-strategichesko-satrudnichestvo-za-povishavane-na-rezultatite-na-balgarskite-uchenitsi
https://bntnews.bg/news/zasedanie-na-nsts-socialnite-partnyori-obsazhdat-proektobyujeta-1256754news.html
https://petel.bg/Davat-7-hilyadi-leva-zaplata-v-Balgariya-za-tazi-rabota--no-nyama-hora__502498
https://politikata.net/561224/
https://www.burgasnews.com/2023/11/21/124-000-%D0%BC%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B6%D0%B8-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%BE-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%BE-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%82/


"Непрекъснато отчитаме над 100 000 млади хора, които нито учат, нито работят. Във времето са стигали до 180
000, а в момента са 124 000 души". Това констатира председателката на комисията по труда, социалната и
демографската политика Деница Сачева при откриването на форума "Политики и инициативи за младежка
заетост в България: предизвикателства и посоки", организиран от Центъра за изследване на де... 

Непрекъснато отчитаме над 100 000 млади хора, които нито учат, нито работят. Във времето са стигали до 180 000,
а в момента са 124 000 души. Това посочи Деница Сачева – депутат от ГЕРБ-СДС и председател на
парламентарната Комисия по труда, социалната и демографската политика. Тя участва в откриването на форума
"Политики и инициативи за младежка заетост в България: предизвикателства и посоки", орга... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Всичко около теб, което наричаш живот, е измислено от хора, които не са по-умни от теб. Стив Джобс, основател на
Apple 

Президентът на САЩ Бил Клинтън пристига на тридневно официално посещение в България на 21 ноември 1999 г.
по покана на българския президент Петър Стоянов. Това е първа визита на американски президент в София след
установяването през 1901 г. на дипломатическите отношения между двете страни. Американският президент се
обръща към българите на митинг-концерт на площада "Св. Александър Невски" по повод... 

За поредна година ОББ бе генерален партньор на едно от най-очакваните събития - Посрещането на Beaujolais
Nouveau. На 16-ти ноември 2023 г. над 1500 гости представители на бизнес, институционалните и дипломатически
среди се събраха в НДК, за да отпразнуват пристигането на прочутото вино. По стара традиция, всеки четвъртък от
третата седмица на ноември е моментът, в който се отваря първата бутилка ... 

Цензурираните новини от официалните медии отдавна не отразяват реалността и затова не се ползват с доверие
от мнозинството. Това показва преглед, направен от Института Ройтерс. Доверието и интересът към новините
намалява, страхът от дезинформация нараства, а популярността на социалните мрежи като източник на новини
нараства. Това са изводите, до които са стигнали авторите на изследване за потребле... 

В отговор на писмо на областния управител на Смолян Захари Сираков транспортният министър Георги

Заглавие: Около 124 000 млади хора нито работят, нито учат, каза Деница Сачева
Дата: 21.11.2023 11:38
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Всичко около теб, което наричаш живот, е измислено от хора, които не са по-умни от теб: Стив Джобс
Дата: 21.11.2023 09:40
Медия: 19 минути

Заглавие: Президентът на САЩ Бил Клинтън пристига на 21 ноември 1999 г. на тридневно посещение в София
Дата: 21.11.2023 07:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Посрещнахме Божоле Нуво на бляскава церемония в София
Дата: 20.11.2023 23:09
Медия: Обединена българска банка

Заглавие: Институт Ройтерс: Цензурираните новини от официалните медии не се ползват с доверие
Дата: 21.11.2023 11:08
Медия: Съюз на българските журналисти

Заглавие: Започва проектирането на скоростен път от Пловдив до Смолян и Рудозем
Дата: 21.11.2023 10:45
Медия: Марица

https://varnanovini.bg/2023/11/21/okolo-124-000-mladi-hora-nito-rabotqt-nito-u/
https://19min.bg/news/zhivot_4/vsichko-okolo-teb-koeto-narichash-zhivot-e-izmisleno-ot-hora-koito-188667.html
https://www.bta.bg/bg/bta125/ot-arhivite/569227-prezidentat-na-sasht-bil-klintan-pristiga-na-21-noemvri-1999-g-na-tridnevno-pos
https://www.ubb.bg/news/view/posreshtnahme-bojole-nuvo-na-blyaskava-tseremoniya-v-sofiya
http://sbj-bg.eu/article/details/56596/
https://www.marica.bg/region/smolqn/zapochva-proektiraneto-na-skorosten-pat-ot-plovdiv-do-smolqn-i-rudozem


Гвоздейков уверява, че област Смолян е включена в Стратегията за развитие на пътната инфраструктура на
България до 2030 г. Със съвместна заповед на министъра на регионалното развитие и благоустройството и
министъра на транспорта и съобщенията е създадена междуведомствена работна група, която има за зад... 

Следвайте "Буднаера" в Телеграм Макар че Унгария би искала да остане част от съюз на суверенни държави,
лошите решения на Европейския съюз могат да доведат до неговия крах. Това заяви унгарският министър-
председател Виктор Орбан на конгреса на своята партия "Фидес", пише ReMix. Орбан беше преизбран за
председател на партията, но която е начело повече от 20 години – от май 2003 г. В речта си той из... 

Заглавие: Орбан: ЕС се нуждае от радикална реформа или ще се разпадне
Дата: 21.11.2023 12:00
Медия: Буднаера

http://www.budnaera.com/202304f/23040854.html
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